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Питање постављено Влади РС-а – “Шта су стварни разлози због којих већ неколико 

година одбијате сагласност за израду стратегије развоја енергетског сектора БиХ, 

упркос чињеници да је Споразумом о принципима енергетске политике, који су 

потписали Савјет министара и владе ентитета, утврђено да ће након усвајања 

ентитетских енергетских стратегија бити дефинисани принципи за израду енергетске 

стратегије БиХ. Ентитетске стратегије су усвојене 2009, односно 2010, а Савјет 

министара у континуитету у свој програм рада 2010, 2011, 2012. и 2013. уврштава у 

израду овог документа. На, жалост без реализације. “ 
 


